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Zápis č. 03/25/VD  

ze zasedání Výboru dopravy Zastupitelstva Libereckého 

kraje konaného dne 18. 3. 2025 

Přítomni: 13 členů výboru dopravy zastupitelstva kraje dle přiložené prezenční listiny 

Omluveni: Ing. Petr Šimoník, Martin Vondráček 

Hosté: dle přiložené prezenční listiny 

Omluveni: Michal Třešňák, Ing. Jan Růžička 

Ověřovatelé: Jaroslav Demčák 

 

 

1. Zahájení a schválení programu jednání  

 

Předseda Výboru dopravy Zastupitelstva Libereckého kraje Josef Chuchlík přivítal přítomné 

a zahájil 3. zasedání Výboru dopravy Zastupitelstva Libereckého kraje v roce 2025.  

Uvedl, že počet přítomných členů výboru dopravy na začátku zasedání je 12 a konstatoval tedy, 

že je Výbor dopravy Zastupitelstva Libereckého kraje usnášeníschopný. Jednání bylo zahájeno 

bez Ing. Dana Ramzera, který se na jednání dostavil ve 14:42 hodin. 

Následně předseda Výboru dopravy Zastupitelstva Libereckého kraje předložil k projednání návrh 

programu 3. zasedání Výboru dopravy Zastupitelstva Libereckého kraje v roce 2025. Informoval, 

že do programu jednání bude zařazen bod Prezentace úklid po zimě „uliční smetky“. A na žádost 

Ing. Petra Správky předřazen bod – Informace o činnosti Silnice LK a.s. 

Navrhovaný program: 

1. Zahájení a schválení programu jednání     Josef Chuchlík 

2. Volba ověřovatele zápisu      Josef Chuchlík  

3. Kontrola usnesení       Josef Chuchlík 

4. Informace z resortu dopravy      Ing. Jan Sviták 

▪ Informace z aktuální činnosti 

▪ Informace o projednaných materiálech na Radě Libereckého kraje 

▪ Projednání materiálů předkládaných do Zastupitelstva Libereckého kraje  

5. Prezentace úklid po zimě „uliční smetky“    Ing. Petr Správka 
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6. Informace o činnosti Silnice LK a.s.     Ing. Petr Správka 

▪ Informace z aktuální činnosti 

7. Informace o činnosti KORID LK, spol. s r.o.    Ing. Otto Pospíšil, Ph.D. 

▪ Informace z aktuální činnosti  

8. Informace o činnosti Autobusy LK, s.r.o.    Michal Třešňák 

▪ Informace z aktuální činnosti 

9. Informace koordinátora BESIP LK     Ing. Jan Polák 

▪ Informace z aktuální činnosti 

10. Informace o činnosti KSSLK, p. o.     Ing. Jan Růžička 

▪ Informace z aktuální činnosti  

11. Informace o činnosti Ředitelství silnic a dálnic s. p.   Ing. Jan Wohlmuth 

▪ Informace z aktuální činnosti 

12. Různé         Josef Chuchlík 

 

Členové výboru dopravy obdrželi podklady:   

▪ ZR-RO č. 70/25 – navýšení příjmů a navýšení výdajů v kapitole 912 06; zapojení vratky 

účelového příspěvku KSS LK 

▪ Dohoda o zajištění provozu autobusové linky 691 Hrádek n. Nisou – Zittau – Bogatynia 

– Frýdlant – Świeradów-Zdrój 

▪ Dodatky č. 1 ke smlouvám o poskytnutí dotace č. OLP/3147/2023 a č. OLP/2556/2024 

„Cyklostezka sv. Zdislavy úsek Cvikov-Svor, etapa č. 2“ 

 

Návrh usnesení:  

Číslo usnesení: 03/25/VD/12 

 

Výbor dopravy Zastupitelstva Libereckého kraje po projednání schvaluje předložený program  

3. zasedání Výboru dopravy Zastupitelstva Libereckého kraje v roce 2025. 

 

Hlasování: 

HLASOVÁNÍ Č.:  1 PRO: 12 PROTI: 0 ZDRŽEL SE: 0 NEHLASOVAL: 0 VÝSLEDEK: byl přijat 

      

Na zasedání Výboru dopravy Zastupitelstva Libereckého kraje není přítomen Ing. Dan Ramzer. 

 

 

2. Volba ověřovatele zápisu  

 

Předseda Výboru dopravy Zastupitelstva Libereckého kraje Josef Chuchlík navrhl ověřovatele 

zápisu Jaroslava Demčáka. 
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Návrh usnesení:  

Číslo usnesení: 03/25/VD/13 

Výbor dopravy Zastupitelstva Libereckého kraje po projednání volí ověřovatele zápisu Jaroslava 

Demčáka. 

 

Hlasování: 

HLASOVÁNÍ Č.:  2 PRO: 11 PROTI: 0 ZDRŽEL SE: 1 NEHLASOVAL: 0 VÝSLEDEK: byl přijat 

   Jaroslav Demčák   

Na zasedání Výboru dopravy Zastupitelstva Libereckého kraje není přítomen Ing. Dan Ramzer. 

 

 

3. Kontrola usnesení  

 

Ke kontrole usnesení bylo konstatováno, že usnesení, přijatá na minulém zasedání výboru 

dopravy, byla přednesena na jednání Zastupitelstva Libereckého kraje dne 25. února 2025  

a všechna výborem dopravy doporučená usnesení byla Zastupitelstvem Libereckého kraje přijata. 

 

 

4. Informace z resortu dopravy 

 

Ing. Jan Sviták podal aktuální informace z resortu dopravy. 

Uvedl, že Liberecký kraj obdržel písemnou informaci, že v letošním roce obdrží ze Státního fondu 

dopravní infrastruktury 80,821 mil. Kč, což je o polovinu méně, než se očekávalo. Z HV II. je 

předběžně domluveno uvolnění částky 100 mil. Kč na rekonstrukce silnic. Liberecký kraj se 

zaměří na velkoplošné opravy. 

Dále okomentoval silniční akce schválené Radou Libereckého kraje. Uvedl, že aktuálně byla 

vysoutěžena silnice III/28747 Bohdalovice za 16,3 mil. Kč, vyhlášeno bylo výběrové řízení na 

silnice II/262 Česká Lípa, humanizace průtahu (za necelých 70 mil. Kč včetně DPH). Uvedl, že 

došlo k zahájení staveb: např. silnice III/27814 Záskalí (za cca 20 mil. Kč včetně DPH),  

předpokládaný termín dokončení je červenec 2025; silnice II/292 Benešov u Semil – křižovatka 

s I/14 (II. etapa), úsek číslo 1, kde dojde k znovuzahájení po zimní přestávce 24. března 2025 (za 

cca 219,3 mil. Kč včetně DPH), předpokládaný termín dokončení je říjen 2025; pokračuje 

rekonstrukce silnice III/29042 Smržovka (za necelých 20 mil. Kč včetně DPH), předpokládaný 

termín dokončení srpen 2025; silnice II/290 Roprachtice–Kořenov, samotné práce na rekonstrukci 

pak začnou 1. dubna 2025. (za cca 138,5 mil. Kč včetně DPH); silnice III/29029 Janov nad Nisou, 

sanace svahu (za necelých 19 mil. Kč včetně DPH), termín dokončení je 17. května 2025. Dále 

uvedl, že rekonstrukce silnice III/27018 Kněžice–Lvová začne 31. března 2025, termín dokončení 

je 13. červen 2025. Výběrové řízení bylo zahájeno u rekonstrukce silnice Kuřívody – hranice kraje 

(za 81,4 mil. Kč korun s DPH) a silnice III/25936 Dražejov (za 19,3 mil. Kč bez DPH). 
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Informoval, že proběhne prezentace k auditu společnosti ČSAD Liberec, a.s., pro zastupitele 

Libereckého kraje, pozvánka bude zaslána i členům výboru dopravy. Předpokládaný termín 

prezentace je 29. dubna 2025 ve 12:30 hodin (před 4. zasedáním Zastupitelstva Libereckého kraje).  

Na závěr dal dotaz pro dotazy. 

 

Proběhla diskuze ohledně dopadu silničních uzavírek a snížení tonáží na mostech na dopravní 

obslužnost v Libereckém kraji. 

Diskuze: J. Chuchlík, J. Sviták, O. Pospíšil 

 

 

Projednání materiálů do 3. zasedání Zastupitelstva Libereckého kraje dne 25. 3. 2025 

 

Ing. Jan Sviták představil a podrobněji okomentoval členům výboru materiály, který obdrželi 

a budou předloženy k projednání na 3. zasedání Zastupitelstva Libereckého kraje, které se koná 

dne 25. 3. 2025. 

 

ZR-RO č. 70/25 – navýšení příjmů a navýšení výdajů v kapitole 912 06; zapojení vratky 

účelového příspěvku KSS LK – k bodu jednání ZLK 03/25/53 

 

Návrh usnesení:  

Číslo usnesení: 03/25/VD/14 

 

Výbor dopravy Zastupitelstva Libereckého kraje po projednání doporučuje Zastupitelstvu 

Libereckého kraje schválit změnu rozpočtu - rozpočtové opatření č. 70/25, kterým se: 

1. navyšují příjmy kraje o celkovou částku 6.000.000 Kč z titulu vratky nespotřebovaného 

mimořádného účelového neinvestičního příspěvku poskytnutého Krajské správě silnic 

Libereckého kraje, příspěvková organizace, 

2. navyšují výdaje kraje na poskytnutí návratné finanční výpomoci Krajské správě silnic 

Libereckého kraje, příspěvkové organizaci, na realizaci akce „Obnova a údržba alejí na území 

LK – předfinancování + 20% podíl LK k dotaci AOPK“ v kapitole 912 06 – Účelové příspěvky, 

odbor silničního hospodářství o celkovou částku 6.000.000 Kč 

a uložit Martinu Půtovi, hejtmanovi, aktualizovat stávající rozpočet Libereckého kraje na rok 

2025.  

 

Hlasování: 

HLASOVÁNÍ Č.:  3 PRO: 13 PROTI: 0 ZDRŽEL SE: 0 NEHLASOVAL: 0 VÝSLEDEK: byl přijat 

      

Před hlasováním se na zasedání Výboru dopravy Zastupitelstva Libereckého kraje dostavil Ing. Dan Ramzer, počet 

přítomných členů výboru dopravy 13. 

 



Zápis č. 03/25/VD ze zasedání Výboru dopravy Zastupitelstva Libereckého kraje  
konaného dne 18. 3. 2025 

5 

 

Dohoda o zajištění provozu autobusové linky 691 Hrádek n. Nisou – Zittau – Bogatynia – 

Frýdlant – Świeradów-Zdrój – k bodu jednání ZLK 03/25/54 

 

 

Návrh usnesení:  

Číslo usnesení: 03/25/VD/15 

 

Výbor dopravy Zastupitelstva Libereckého kraje po projednání doporučuje Zastupitelstvu 

Libereckého kraje schválit Dohodu o zajištění provozu autobusové linky 691 Hrádek n.Nisou – 

Zittau – Bogatynia – Frýdlant – Świeradów-Zdrój č. OLP/00758/2025, uzavíranou mezi 

Libereckým krajem a Gminou Bogatynia, se sídlem ul. Daszyńskiego 1, PL-59-920 Bogatynia, 

zastoupenou Burmistrzem Wojciechem Dobrołowiczem se současným podpisem pokladníka 

Gminy paní Moniki Niklas; Gminou Miejska Świeradów-Zdrój, se sídlem ul. 11. listopada 35, 59-

850 Świeradów-Zdrój, zastoupenou Edytou Wilczackou se současným podpisem pokladníka 

Gminy paní Iwony Kosmali a Landratsamt Görlitz, se sídlem Bahnhofstraße 24, D-02826 Görlitz, 

zastoupeným Landratem, panem Stephanem Meyerem, na období od 1. 1. 2025 do 31. 12. 2025 

a uložit Janu Svitákovi, náměstkovi hejtmana, resort dopravy, zajistit podpis Dohody o zajištění 

provozu autobusové linky 691 Hrádek n.Nisou – Zittau – Bogatynia – Frýdlant – Świeradów-Zdrój 

č. OLP/00758/2025. 

 

Hlasování: 

HLASOVÁNÍ Č.:  4 PRO: 13 PROTI: 0 ZDRŽEL SE: 0 NEHLASOVAL: 0 VÝSLEDEK: byl přijat 

      

 

 

Dodatky č. 1 ke smlouvám o poskytnutí dotace č. OLP/3147/2023 a č. OLP/2556/2024 

„Cyklostezka sv. Zdislavy úsek Cvikov-Svor, etapa č. 2“ – k bodu jednání ZLK 03/25/55 

 

Návrh usnesení:  

Číslo usnesení: 03/25/VD/16 

 

Výbor dopravy Zastupitelstva Libereckého kraje po projednání doporučuje Zastupitelstvu 

Libereckého kraje vzít na vědomí žádost města Cvikov se sídlem Náměstí Osvobození 63, 471 54 

Cvikov, IČO: 00260410, ze dne 3. 2. 2025 a žádost obce Svor se sídlem Svor 195, 47151 Svor, 

IČO: 00261009, ze dne 28. 1. 2025 o změnu termínu realizace a závěrečného vyúčtování jejich 

společného projektu „Cyklostezka sv. Zdislavy Nový Bor-Svor, úsek Cvikov-Svor, etapa č. 2“ dle 

smluv o poskytnutí účelové dotace z Dotačního fondu Libereckého kraje č. OLP/3147/2023 a č. 

OLP/2556/2024 z důvodu odvolání stavební techniky zhotovitelem na pomoc při odklízení 

následků povodní na Moravu a klimatických podmínek znemožňujících vydání kolaudačního 

rozhodnutí v původním termínu, 
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schválit  

1. Dodatek č. 1 ke smlouvě o poskytnutí účelové dotace z rozpočtu Libereckého kraje č. 

OLP/3147/2023 uzavřené mezi Libereckým krajem a městem Cvikov se sídlem Náměstí 

Osvobození 63, 471 54 Cvikov, IČO: 00260410, kterým se mění termín realizace projektu 

„Cyklostezka sv. Zdislavy Nový Bor-Svor, úsek Cvikov-Svor, etapa č.2“, a to z „1. 11. 2023 – 30. 

11. 2024“ na „1. 11. 2023 – 15. 1. 2025“, a kterým se mění termín pro závěrečné vyúčtování z 19. 

1. 2025 na lhůtu 30 kalendářních dnů po vydání kolaudačního rozhodnutí,  

2. Dodatek č. 1 ke smlouvě o poskytnutí účelové dotace z rozpočtu Libereckého kraje č. 

OLP/2556/2024 uzavřené mezi Libereckým krajem a obcí Svor se sídlem Svor 195, 47151 Svor, 

IČO: 00261009, kterým se mění termín realizace projektu „Cyklostezka sv. Zdislavy Nový Bor-

Svor, úsek Cvikov-Svor, etapa č.2“, a to z „1. 3. 2024 – 31. 12. 2024“ na „1. 3. 2024 – 15. 1. 2025“, 

a kterým se mění termín pro závěrečné vyúčtování z 19. 2. 2025 na lhůtu 30 kalendářních dnů po 

vydání kolaudačního rozhodnutí  

a uložit  

1. Janu Svitákovi, náměstkovi hejtmana, řízení resortu dopravy, zajistit vyrozumění příjemců 

dotace o přijatém usnesení. 

2. Janu Svitákovi, náměstkovi hejtmana, řízení resortu dopravy, zajistit podpis Dodatku č. 1 ke 

smlouvě o poskytnutí účelové dotace z rozpočtu Libereckého kraje č. OLP/2556/2024 

a Dodatku č. 1 ke smlouvě o poskytnutí účelové dotace z rozpočtu Libereckého kraje č. 

OLP/2556/2024. 

 

Hlasování: 

HLASOVÁNÍ Č.: 5 PRO: 13 PROTI: 0 ZDRŽEL SE: 0 NEHLASOVAL: 0 VÝSLEDEK: byl přijat 

      

 

 

5. Prezentace úklid po zimě „uliční smetky“   

 

Ing. Petr Správka uvedl, že problematika recyklace uličních smetků se řídí podle zákona  

č. 541/2020 Sb. Zákon o odpadech. Uliční smetky sebrané v rámci jarního úklidu po zimě  

na silnicích I., II. a III. tříd jsou brány dle platné legislativy jako odpad, a jako s odpadem s nimi 

musí Silnice LK a.s. nakládat.  Společnost Silnice LK a.s. každoročně sebere v průměru cca 15 tis. 

tun smetků. Jejich likvidace dle platné legislativy a povinných odvodů státu v samotném důsledku 

znamená mimořádný náklad až do výše 35 mil. Kč v následujících letech každoročně, což 

v samotném důsledku bude nárokováno z rozpočtu Libereckého kraje. Společnost Silnice LK a.s. 

intenzivně pracovala na systému třídění smetků suchou metodou a vývojem stroje Ing. Sedláčkem. 

Výsledkem laboratorních a poloprovozních zkoušek byl vytvořen projekt úpravy stávajícího 

zařízení třídičky, tak aby se v roce 2024 mohlo přistoupit k příkladné poloprovozní zkoušce ze 

sebraných smetků v celkovém objemu 2 tis. tun. Ing. Správka prezentoval v rámci prezentace 

pozitivní výsledky třídění navrženého systému. Uvedl, že 94,6 % sebraných pouličních smetku lze 
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vytříděnými produkty znovu využít jako stavební a posypový produkt, a znovu tím v rámci 

principů cirkulační ekonomie a enviromentální politiky vytřídit a využit bezmála 50 % 

kameninové frakce 2/5 mm 4/5 mm, znovu využitelné pro zimní údržbu a 44,9 % laboratorně 

prověřené stavební zeminy vhodné zejména k zatravňování a úpravě povrchů. Dále kvantifikoval 

ekonomický a enviromentální přínos vzniklého projektu, který v současné chvíli společnost 

Silnice LK a.s. společně s akcionářem zhmotňuje do právních forem entity, která do budoucna  

po dořešení legislativních a schvalovacích procesů průmyslového třídění bude realizovat.   

Na závěr dal Ing. Petr Správka prostor pro dotazy. 

 

Proběhla diskuze ohledně recyklace uličních smetků. 

Diskuze: P. Král, V. Prachař, J. Chuchlík, P. Správka 

   

 

6. Informace o činnosti Silnice LK a.s. 

 

Ing. Petr Správka podal aktuální informace o činnosti společnosti Silnice LK a.s. 

Uvedl, že v současné době probíhá kacení stromů na silnicích II. a III. tříd Libereckého kraje. 

Sdělil, že současně stále probíhá i zimní údržba. Informace k vyhodnocení zimní údržby budou 

k dispozici během dubna 2025. 

 

 

V 15:10 hodin ze zasedání Výboru dopravy Libereckého kraje odešel Ing. Vojtěch Prachař, počet 

přítomných členů výboru dopravy 12.  

 

 

7. Informace o činnosti KORID LK, spol. s r.o. 

 

Ing. Otto Pospíšil, Ph.D., podal aktuální informace o činnosti společnosti KORID LK, spol. s r.o. 

Podal informace k výlukám na železnici. Uvedl, že od dubna do října 2025 proběhne výluka mezi 

Libercem a Žitavou, od dubna do konce září 2025 proběhne výluka mezi Turnovem a Železným 

Brodem potažmo Starou Pakou a mezi Železným Brodem a Tanvaldem, dále výluka mezi 

Jabloncem nad Nisou a Szklarskou Porębou. V říjnu pak mezi Tanvaldem a Szklarskou Porębou. 

Návazně na to proběhnou výluky i mezi Smržovkou a Josefovým Dolem a potažmo se to bude 

týkat i úseku Tanvald – Plavy. Od konce května do srpna 2025 proběhne výluka na trati Svor – 

Jedlová. Od června do července 2025 pak proběhne výluka na trati Liberec – Mníšek. A v září 

a říjnu 2025 proběhne výluka na trati Turnov – Libuň.   

Ing. Otto Pospíšil, Ph.D., uvedl, že v návaznosti na výluku Liberec – Žitavou chystá KORID LK, 

spol. s r.o., nový jízdní řád na této trati. KORID LK, spol. s r.o., v současné době nemůže 

garantovat, že se podaří s německými správci infrastruktury a dopravcem připravit nový jízdní řád 

již od 1. 10. 2025, ale chtěl by toho dosáhnout. Upravená koncepce již byla projednána 

s dotčenými obcemi. Projednáváno s dopravcem je i nasazení vozidla navíc. S ohledem na 

dlouhodobý tlak úpravy jízdního řádu i ze strany obcí a sleduje se mnoho protichůdných zájmů 
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v rámci stávajícího jízdního řádu, rozhodl se KORID LK, spol. s r.o. prověřit variantu zlepšení 

dopravy s nasazením vozidla navíc. Toto by mohla být jedna z hlavních změn grafikonu pro rok 

2026. Grafikon pro rok 2026 se v současné době také připravuje, dopravci jsou povinni do začátku 

dubna podat žádosti o trasy. 

Dále uvedl, že na poradě radních byl předložen k projednání materiál ohledně vyhodnocení 

autobusů na Ještěd a provoz v letošní sezóně. Shrnul, že v loňské sezóně bylo od 15. června 2024 

do 31. října 2024 bylo přepraveno 16 tis. cestujících. Očekávalo se, že počet cestujících bude vyšší. 

Průměrná vytíženost byla nízká, pro letošní rok bude navržena optimalizace rozsahu provozu. 

Počítá se, že linka bude v provozu o dubna do října 2025, s tím že v dubnu a v říjnu pouze 

o víkendech. Od května do září pak denně v intervalu 60 minut. Ve hře jsou i posilové spoje 

v průběhu letních prázdnin. Zároveň byla projednána cena jízdného na této lince. Nově by měla 

být cena jízdného mezi Libercem a Ještědem 80 Kč při platbě v hotovosti, resp. 64 Kč 

bezhotovostně. 

Dále avizoval ohledně problému, který se očekává v dalších týdnech/měsících, a tím je doprava 

na Zlaté návrší. Uvedl, že Správa KRNAP navrhuje poměrně drastická omezení pro vjezd autobusů 

na Zlaté návrší, která by prakticky znamenala, pokud se nepodaří projednat něco jiného, likvidaci 

použitelné dopravní obslužnosti autobusem na Zlaté návrší. Nastínil stanovisko Správy KRNAP. 

Ohledně dopravní obslužnosti autobusem na Zlaté návrší by mělo proběhnout ještě další jednání. 

Podal doplňující informace k autobusové lince 691 Hrádek n.Nisou – Zittau – Bogatynia – 

Frýdlant – Świeradów-Zdrój. Na základě námětu ZVON a Bogatynii, je prověřována možnost 

zavedení dopravy mezi Žitavou a Frýdlantem i v pracovní dny, případně rozvoj dopravy 

o víkendech a možnost prodloužení linky ze Świeradów-Zdróje do Szklarské Poręby 

a Harrachova. 

Na závěr dal Ing. Otto Pospíšil, Ph.D., prostor pro dotazy. 

 

Proběhla diskuze ohledně očekávání kolize silničních uzavírek a výluk na železnici, resp. náhradní 

autobusové dopravy. 

Diskuze: F. Adolf, O. Pospíšil 

 

Proběhla diskuze ohledně náhradní autobusové dopravy, kapacity a výlukových jízdních řádů. 

Diskuze: J. Demčák, O. Pospíšil, M. Liška 

 

Proběhla diskuze ohledně dopravní obslužnosti autobusem na Zlaté návrší. 

Diskuze: J. Chuchlík, J. Sviták, O. Pospíšil, P. Král, D. Ramzer, J. Wohlmuth, L. Sajdl, F. Adolf, 

P. Mikula, M. Tita 

 

 

8. Informace o činnosti Autobusy LK, s.r.o. 

 

Michal Třešňák se ze zasedání Výboru dopravy Zastupitelstva Libereckého kraje omluvil. 
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M. Tita požádal o informaci k písemné informaci předkládané do Zastupitelstva Libereckého kraje 

dne 25. 3. 2025 – Autobusy LK, s.r.o. – fúze společnosti ČSAD Liberec, a.s., a Autobusy LK, 

s.r.o., a o informaci, kdo je majoritním vlastníkem akcí společnosti ČSAD Liberec, a.s. 

D. Ramzer, jako předseda dozorčí rady společnosti ČSAD Liberec, a.s., podal informace 

k majetkové struktuře společnosti ČSAD Liberec, a.s., a okomentoval důvod a průběh fúze 

společností. 

 

 

9. Informace koordinátora BESIP LK 

 

Ing. Jan Polák podal aktuální informace o činnosti BESIP LK. 

Uvedl, že činnost BESIP LK probíhá dle schváleného Ročního plánu činností BESIP Libereckého 

kraje 2025. Podal informace ohledně financování projektů. 

Na závěr dal Ing. Jan Polák prostor pro dotazy. 

 

Proběhla diskuze ohledně zřízení chráněného přejezdu na železniční trati v Božíkově (Zákupy). 

Diskuze: P. Král, D. Ramzer, F. Adolf, J. Polák, Z. Borovička, J. Demčák 

 

 

10. Informace o činnosti KSSLK, p. o.  

 

Ing. Jan Růžička se ze zasedání Výboru dopravy Zastupitelstva Libereckého kraje omluvil. 

 

 

11. Informace o činnosti ŘSD ČR s. p. 

 

Seznámil přítomné s probíhajícími a plánovanými stavbami ve Správě Liberec v roce 2025. 

Podrobněji okomentoval konkrétní příklady. 

Informoval, že ve středu večer dne 19. 3. 2025 proběhne v kulturním centru v Turnově veřejné 

jednání/setkaní s občany, během něhož bude veřejnost seznámena s aktuálním stavem 

rozpracovanosti a postupem prací úseku silnice I/35 Turnov – Úlibice.  

Na závěr dal Ing. Jan Wohlmuth prostor pro dotazy. 

 

 

12. Různé 

 

Josef Chuchlík předseda Výboru dopravy Zastupitelstva Libereckého kraje poděkoval za účast  

na dnešním zasedání výboru dopravy. 
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Ověřovatel zápisu: 

 

 

 

 

 

.……………………………. 

Jaroslav Demčák 

místopředseda Výboru dopravy Zastupitelstva Libereckého kraje  

 

 

 

 

 

………………………………. 

Josef Chuchlík 

předseda Výboru dopravy Zastupitelstva Libereckého kraje 

 

 

 

 

 

Liberec 18. března 2025 

Zapsal: Ing. Soňa Kohoutová 

tajemník  

 

 

 


